
Referat fra generalforsamling i FOTAK  

den 4. februar 2008 
 

Valg af dirigent  
Lars Vegener blev valgt som som aftenens dirigent. Herefter bekræftede Lars at 

generalforsamlingen var rettidig indkaldt jævnfør vedtægterne §5. 
 

Beretning fra bestyrelse 
Lars aflagde beretning for året. Igen har det været et rigtigt hyggeligt år med godt samvær samt god 
mad. Årets begivenhed var turen til Norge hvor alle morede sig samt fik nogle gode oplevelser med 

på vejen. Samtidig takkede Lars på foreningens vegne det dygtige festudvalg samt sponsorer.  
 

Regnskab samt fastsættelse af kontingent 
Richard præsenterede hovedtallene fra årets regnskab. Kassebeholdningen pr. 31.12.2007 var på 

3.722 kr. Der er årlige indbetalinger i størrelsesorden 24.000 kr. og udgifter i størrelsesorden 17.000 
kr. – 18.000 kr. Da det er flere år siden at vi sidst regulerede kontingentet var der et bredt flertal for 

at kontingentet blev forhøjet. Samtidig er madpriserne steget gennem de seneste par år.  
 

Det blev enstemmigt vedtaget at hæve det halvårlige beløb til 400 kr. samt det månedlige beløb (10 
gange pr. år) til 100 kr. I alt 1.800 kr. pr. år. Samtidig blev det besluttet at pensionister får en rabat 

på i alt 200 kr. pr. år. Pensionister betaler 160 kr. pr. gang i alt 1.600 kr. om året. 
 

Valg af bestyrelse, suppleanter, sekretær, kasserer, vin indkøber samt mad indkøbshold 
På valg til bestyrelse var Johs Kristensen. Johs ønskede genvalg og blev enstemmigt valgt for en ny 

periode. Ronni blev valgt som suppleant til bestyrelsen.  

Herefter består bestyrelsen af følgende: 
� Lars Vegener 

    � Johs Kristensen 
          � Richard Germansen 

       � Ronni – suppleant 
 

Vin indkøber samt mad indkøbshold blev valgt for en ny periode. Mad indkøbsholdet fortsætter 
med at købe vin sammen med mad indkøb. Forslag til vin indløb er dog velkomne. 

 
Festudvalget blev genvalgt. 

 
Eventuelt  

Indkomne forslag til vedtægtsændringer blev vedtaget. Bent Johannisson står for ændring af 
vedtægterne. Det er allerede på plads. 

 
Indstilling af nye medlemmer 

Der er umiddelbart ingen forslag til nye medlemmer. Thomas F. Larsen vil gerne vente et år mere 
med at blive medlem. Johs. søn flytter til Jylland for at ernære sig som håndboldspiller og er derfor 

ikke aktuel som medlem i dette kalenderår. 
 

Referent: Lars M. Jensen 
5. februar 2008 



 


